
ACTA 

Comissió de Seguiment del Consell de Barri del Raval 

 
Data: 14 de setembre del 2021 Hora: 18:30 h 
Lloc: Virtual (https://8x8.vc/decidimbarcelona/csraval) 

Persones participants 

Nom i cognoms  Entitat  

 

Àngel Cordero     Xarxa veïnal 
Antonio Martínez     AAVV Raval     
Maite Roca     A.I.P. CULTURA CATALANA 
Oscar Esteban     Fundació Tot Raval 
Mercè Garet     Fundació Tot raval 
Santiago Ibarra     CONSELLER BCN EN COMÚ 
Maria José Arteaga     CONSELLERA PSC 
Laura de la Cruz     CONSELLERA ERC 
Jordi Callejo     CONSELLER ERC 
Maria José Chacón     CONSELLERA JuntsxCAT 
Júlia Barea       CONSELLERA CIUTADANS 
Glòria Torras     TÈCNICA DE BARRI RAVAL 
 
      

Temes tractats 

 

S’inicia la sessió amb la presentació de l’ordre del dia de la sessió: 

1. Seguiment dels compromisos del darrer Consell de Barri. 

2. Ordre del dia del proper Consell de barri 

3. Torn obert de paraules 

 

1. Seguiment dels compromisos del darrer Consell de Barri. 

Es posposa el seguiment dels acords a la propera sessió. El darrer Consell de barri va ser a 
mitjans de Juliol i en l’actualitat s’estan treballant els acords derivats d’aquest Consell. 
 

2. Ordre del dia del proper Consell de barri.  

El conseller Santi Ibarra presenta la proposta de l’equip de Govern per a l’ordre del dia del 
proper Consell de barri de Raval que tindrà lloc el dia 28 d’octubre a les 18.30h. 
La proposta és tractar sobre la nova contracta de neteja que entrarà en vigor el mes de 
març de l’any vinent, explicar el nou plantejament i recollir aportacions a tenir en compte. 
Es pretén comptar amb la presència d’Ecologia Urbana. 

 
Per tant, el proper Consell de barri tindria el següent ordre del dia: 
- Punt informatiu. 
- Punt monogràfic: Nova contracta de neteja 
- Precs i preguntes. 

 

 



 
 
3. Torn obert de paraules. 

 
S’obre el torn de paraules per recollir les propostes de les persones assistents: 

En conjunt es mostren d’acord amb el tema proposat i aporten algunes qüestions a tenir en 

compte, brutícia enganxada al carrer, millora de la distribució dels contenidors, revisió de la 

campanya per fomentar l’ús de les cabines de WC. 

Es demana incloure en el punt informatiu la informació sobre la situació de la COVID al barri. 

El Conseller Santi Ibarra proposa tenir un tema alternatiu a debatre en cas que el Consell de 

Barri s’hagi de celebrar en format on line. Considera que el tema de la nova contracta de 

neteja s’hauria de tractar en un Consell de Barri presencial perquè és important fer grups de 

treball. 

Les propostes de les entitats veïnals són: 

Des de la xarxa veïnal, Ángel Cordero proposa el tema del soroll relacionat amb la neteja a 

l’endemà pel matí. També comparteix que el tema de la seguretat és un problema greu al 

barri. 

Antonio Martínez de l’Associació de Veïns del Raval, proposa tractar sobre  l’augment de la 

delinqüència i els botellots. 

Maite Roca d l’A.I.P. Cultura Catalana recull el tema del soroll. 

Des de Tot raval consideren que a partir que es vagin recuperant els espais de relació es 

podran treballar aquests temes des d’una vessant més comunitària. 

 

Acords 

 

Es decideix que en principi el punt monogràfic del proper Consell de Barri serà:  

La nova contracta de neteja si el Consell de barri és presencial. 

En cas que s’hagi de celebrar en format virtual s’acorda tractar el tema del soroll. Es 

contemplarà la possibilitat si no s’acaba fent  de traslladar aquest tema al següent Consell de 

barri. 

 

 

 

Es clou la Comissió de Seguiment a les 19.25h 
 
 
 
Les tècniques de barri. 


